
Referat af bestyrelsesmødet d. 14 oktober 2019 
Fremmødte: Henning, Martin, Mathias, Erik, Thomas, Sofie, Maria. 
 
 
Formanden har ordet 
- Henning har overtaget adgangen til hjemmesiden, samt diverse log-ins. 
 
- Der foreslås en ændring i bestyrelsens e-mail opsætning. Hvert bestyrelsesmedlem vil i fremtiden 
have en personlig e-mail adresse, samt være ansvarlig for en arbejdsgruppes e-mailadresse. 
 
- Henning har fået informationen vedrørende affaldssorteringsløsninger for alle husstande. Denne 
vil sendes ud i løbet af få dage. 
 
- Henning foreslår at vi skifter parkeringsselskab til Jess. Det vil give en større indtægt til 
Parkkvarteret og der vil sandsynligvis værre mere fokus på den ulovlige parkering i området. Det 
aftales at Henning indhenter et konkret forslag fra Jess ang. dette. 
 
- Der er stemning for at der oprettes en gruppe til sociale arrangementer, hvilket der også blev talt 
om på afdelingsmødet. 
 
Konstituering af bestyrelsen 
- Det aftales at suppleanten får ansvarsområde på samme niveau som de andre 
bestyrelsesmedlemmer. Suppleanten skal være klare til at træde til, hvis et andet 
bestyrelsesmedlem er nødt til at trække sig og det er derfor en nødvendighed at suppleanten 
kender til bestyrelsens arbejde og har været en del af møderne. Suppleanten fritages derfor for at 
være med i en almindelig arbejdsgruppe. 
 
Henning: 
Formand 
Husorden 
Husdyr registrering 
 
Martin: 
Næstformand 
Affald og renhold 
 
Mathias: 
Eventgruppen 
 
Thomas: 
Teknikgruppen 
Parkeringskort 
 
Sofie: 
Fælleshuset 



Maria: 
Sekretær 
Hjertestarter + førstehjælpskursus 
Velkomstbrev til nye beboere 
Fordeling af husstande til arbejdsgrupper 
 
Sandra: 
Udegruppen 
 
Repræsentantskabet: Martin, Erik og Henning 
Grundejerforeningen: Henning og Sofie 
Gårdlauget: Henning og Sandra 
Fælleshusets styregruppe: Erik og Sofie 
 
Sofie // Fælleshuset 
- Der tales kort om kommunikationsproblemer mellem de 3 kvarterer. Det aftales at der skal 
afholdes et møde mellem de 3 bestyrelser. 
 
- Det er uklart om Fælleshusets driftsoverenskomst er sendt til alle 3 bestyrelser og om det er 
underskrevet. Sofie og Erik følger op på dette.  
Indtil der er styr på ovenstående, vil der ikke blive foretaget større indkøb til Fælleshuset, selvom 
disse ellers er planlagt. 
 
Erik & Maria // Halloween/Julehygge 
- Der er ansøgt om penge til et Halloween arrangement samt et julehygge arrangement for hele 
kvarteret, 1000 kr pr. arrangement. Ansøgningerne godkendes. 
 
- Der godkendes desuden indkøb af juletræ og julelys til træerne. Der godkendes opsætning af 
stikkontakt til juletræslys. Denne stikkontakt skal desuden benyttes til opladning af maskiner til 
udegruppens arbejde. 
 
Eventuelt 
- Maria // Der ønskes indkøb af en udendørs opslagstavle. Denne skal hænge ved siden af døren til 
affaldsrummet. Her er det muligt at informerer beboere om kommende events, tiltag mv. 
 
- Maria // Der ønskes opstart af arbejdsweekender i 2020. Disse skal være for alle kvarterets 
beboere. Der vil blive fastlagt 2 weekender om året, hvor deltagelse fra områdets beboere 
forventes. Der vil komme yderligere information om disse, samt registrering af deltagelsen på et 
senere tidspunkt. 
 
Planlægning af fremtidige bestyrelsesmøder 
18 november 2019 
16 december 2019 
20 januar 2020 
16 marts 2020 



 


